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Nowa Sól; 2011-01-07 
BR.0041/VI/2011 

 
 

Protokół Nr VI/2011 
z VI - Nadzwyczajnej sesji IV kadencji Rady Powiatu Nowosolskiego 

z dnia 7 stycznia 2011 roku. 
 
 

 VI - Nadzwyczajna Sesja IV kadencji Rady Powiatu Nowosolskiego została zwołana 
przez Przewodniczącego Rady Powiatu Jarosława Suskiego na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy  
z dnia 05 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, (tekst jednolity Dz. U. z 2001r.  
Nr 142, poz. 1592 z późn. zm.) oraz w oparciu o § 2 ust. 3 Regulaminu Rady Powiatu 
Nowosolskiego (zał. Nr 4 do Statutu Powiatu). W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni 
goście według załączonej listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Proponowany porządek obrad; 
 
1. Otwarcie VI - Nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
3.1. wyboru Starosty Nowosolskiego - numer druku – 0520/3/2010/R, 
3.2. wyboru Wicestarosty Nowosolskiego - numer druku – 0520/4/2010/R, 
3.3. wyboru członków Zarządu Powiatu Nowosolskiego - numer druku – 0520/5/2010/R, 
3.4 powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego - numer druku – 
0520/10/2010/R, 
3.5. wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego- numer 
druku – 0520/11/2010/R, 
3.6. wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego- 
numer druku – 0520/12/2010/R, 
3.7. powołania Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Rady Powiatu Nowosolskiego - 
numer druku – 0520/13/2010/R, 
3.8. powołania Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu Rady Powiatu Nowosolskiego - 
numer druku – 0520/14/2010/R, 
3.9. powołania Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu 
Nowosolskiego – numer druku -0520/15/2010/R 
4. Zamknięcie sesji. 
 
Ad.1. 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Otwieram VI - Nadzwyczajną sesję IV 
kadencji Rady Powiatu Nowosolskiego. Witam serdecznie wszystkich gości, tych już 
witanych raz, także nowoprzybyłych. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że w sesji 
uczestniczy 19 radnych, a więc Rada jest prawomocna do podejmowania uchwał. Otwieram 
VI - Nadzwyczajną Sesję Rady Powiatu Nowosolskiego. Szanowni Państwo,  
do Przewodniczącego Rady wpłynął wniosek o zwołanie Sesji Nadzwyczajnej  
z proponowanym porządkiem obrad. Ten porządek obrad otrzymaliście Państwo wraz  
z materiałami przed sesją. Czy do tak przedstawionego porządku obrad są jakieś uwagi, 
wnioski? Oczywiście z zastrzeżeniem przepisów wynikających z Regulaminu. Nie widzę. 
Wobec tego otrzymaliście Państwo wraz z materiałami na sesję proponowany porządek 
obrad, wobec tego skoro nie ma wniosków, porządek obrad wygląda następująco”: 
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1. Otwarcie VI - Nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
3.1. wyboru Starosty Nowosolskiego - numer druku – 0520/3/2010/R, 
3.2. wyboru Wicestarosty Nowosolskiego - numer druku – 0520/4/2010/R, 
3.3. wyboru członków Zarządu Powiatu Nowosolskiego - numer druku – 0520/5/2010/R, 
3.4 powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego - numer druku – 
0520/10/2010/R, 
3.5. wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego- numer 
druku – 0520/11/2010/R, 
3.6. wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego- 
numer druku – 0520/12/2010/R, 
3.7. powołania Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Rady Powiatu Nowosolskiego - 
numer druku – 0520/13/2010/R, 
3.8. powołania Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu Rady Powiatu Nowosolskiego - 
numer druku – 0520/14/2010/R, 
3.9. powołania Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu 
Nowosolskiego – numer druku -0520/15/2010/R 
4. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Słucham radnego Tadeusza 
Gabryelczyka”. 
 
Radny Tadeusz Gabryelczyk – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. 
Ja otrzymałem porządek obrad dopiero w tym momencie jak go p. Przewodniczący odczytał, 
w związku z tym, wtedy kiedy Pan pytał, czy są ewentualne zmiany do porządku, nie byłem 
w stanie ich zgłosić, a teraz proponowałbym jeden punkt 4 „Sprawy różne” dlatego że, nawet 
nie będzie możliwości złożyć gratulacji, podziękowań, bo tak ten porządek jest tutaj 
przygotowany. Proponuję punkt 4 „Sprawy różne”. Dziękuję bardzo”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję. Bardzo proszę p. Małgorzata 
Lachowicz-Murawska”. 
 
Radna Małgorzata Lachowicz-Murawska – „Szanowni Państwo, proponuję zmienić 
numerację projektów uchwał ponieważ są łamane na rok 2010, a mamy już rok 2011.” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję. Dobrze, mamy tutaj dwa 
wnioski, ponieważ jest to Sesja Nadzwyczajna więc pytam wnioskodawcę sesji o wyrażenie 
zgody na te poprawki ponieważ z wnioskiem takim…proszę radny Mirosław Olejniczak”. 
 
Radny Mirosław Olejniczak – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, pragnę 
poinformować, że nie otrzymałem projektu uchwały w sprawie wyboru Starosty”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Bardzo proszę uzupełnić te materiały”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Nie ma więcej wniosków. Wobec tego 
otrzymuję tutaj sygnał, że wnioskodawca zgadza się na przyjęcie wniosku p. Tadeusza 
Gabryelczyka. Poddam teraz ten wniosek pod głosowanie. Kto z Państwa jest za zmianą w 
porządku obrad, tak aby w pkt 4 pojawił się zapis: „sprawy różne”, proszę o podniesienie 
ręki. Kto z Państwa jest „za”, kto jest „przeciw” i kto „się wstrzymał”? 
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Głosowanie: 
za: 14, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Stwierdzam, że Rada 14 głosami „za” 
przyjęła wniosek. Wobec tego po wprowadzeniu również zmian w numeracji, proszę 
pamiętać, że ten zapis roku, brzmi 2011. Zmieniony porządek obrad wygląda następująco: 
Otwarcie. W pkt 2 przedstawienie porządku obrad.  
2.Przedstawienie porządku obrad. W pkt 3.Podjęcie uchwał w sprawach: wyboru Starosty 
Nowosolskiego - numer druku – 0520/3/2011/R i w każdym kolejnym punkcie ta numeracja 
zmienia się w taki sam sposób. W pkt 4. Sprawy różne. I w pkt 5. Zamknięcie sesji. 
Rozumiem, że tak przyjęty porządek obrad jest porządkiem obowiązującym na VI-
Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. Tak tu jeszcze uwaga od p. radcy w 
numeracji, ponieważ to są pierwsze uchwały w tym roku…ale chodzi o uchwały podjęte w 
tym roku. Wobec tego ta numeracja też się zmieni. W pkt 3.1. podjęcie uchwały w sprawie 
wyboru Starosty Nowosolskiego – numer druku – 0520/1/2011/R. W punkcie 3.2 podjęcie 
uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Nowosolskiego - numer druku – 0520/2/2011/R. 
Przepraszam na chwilę, zasięgnę opinii radcy prawnego. Dobrze. Po intensywnych i 
owocnych konsultacjach stwierdzam, że faktycznie projekt uchwały w pkt 3.1 dotyczący 
wyboru Starosty Nowosolskiego powinien mieć numer druku – 0520/2/2011. Mówimy  
o projektach uchwał. Numer projektu uchwały i w takiej interpretacji… czyli ten numer 
brzmi: 0520/2/2011/R. I kolejne numery projektów uchwał konsekwentnie numerujemy w ten 
sam sposób. A więc projekt uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Nowosolskiego, projekt 
uchwały nosi numer 0520/3/2011/R i tak dalej. Czy ta kwestia jest jasna? Jeśli nie widzę 
więcej uwag, przechodzimy do realizacji porządku obrad. Tak oczywiście. Porządek obrad po 
zmianach poddaję pod głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem porządku 
obrad po zmianach proszę o podniesienie ręki?  
 
Głosowanie: 
za: 12, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Stwierdzam, że Rada przyjęła porządek 
obrad 12 głosami „za”. Przechodzimy teraz do realizacji pkt 3 porządku obrad t.j. do podjęcia 
uchwał. 
 
Ad.3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
Ad. 3.1. wyboru Starosty Nowosolskiego  

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „W kolejności, pierwszym projektem jaki 
został Państwu przedstawiony w materiałach na sesję jest projekt uchwały w sprawie wyboru 
Starosty Nowosolskiego. Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur. Proszę radny Dariusz 
Sachaj”. 
 
Radny Dariusz Sachaj – „Panie Przewodniczący, Pani Starosto, Wysoka Rado, zaproszeni 
goście, mam przyjemność w imieniu radnych Komitetu Wyborczego Wyborców Wadim 
Tyszkiewicz oraz p. radnej Prawa i Sprawiedliwości Izabeli Bojko, radnej niezależnej p. 
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Barbary Wróblewskiej, radnego niezależnego p. Andrzeja Ziarka i radnego Polskiego 
Stronnictwa Ludowego p. Jana Fijoła zgłosić kandydata na Starostę Powiatu Nowosolskiego 
p. Józefa Suszyńskiego. Pan Józef Suszyński w swojej historii dwie kadencje pełnił funkcję 
radnego Rady Miasta Nowa Sól, pełnił też funkcję Wiceprezydenta w tym czasie. Przez dwie 
kadencje był delegatem do Sejmiku Województwa Zielonogórskiego. W poprzedniej kadencji 
Wicestarosta Powiatu Nowosolskiego. Dyrektor Regionalnego Ośrodka Fundacji Rozwoju 
Demokracji Lokalnej. Człowiek o dużej wiedzy. Z wielką przyjemnością jeszcze raz 
rekomenduję p. Józefa Suszyńskiego na stanowisko Starosty Nowosolskiego. Dziękuję”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję. Czy są inne kandydatury? Nie 
widzę. Czy zgłoszony kandydat wyraża zgodę na udział w wyborze na Starostę 
Nowosolskiego? Stwierdzam, że kandydat wyraził zgodę. Wobec powyższego zamykam listę 
kandydatów. Kto z Państwa Radnych jest za zamknięciem listy kandydatów, proszę  
o podniesienie ręki?  
 
Głosowanie: 
za: 17, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Stwierdzam, że Rada 17 głosami „za” 
przyjęła zamknięcie listy kandydatów. Dokonamy teraz powołania Komisji Skrutacyjnej  
do wyboru Starosty Powiatu Nowosolskiego. Bardzo proszę radnego Tadeusza Dylewskiego”. 
 
Radny Tadeusz Dylewski – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, chciałem zgłosić  
do Komisji Skrutacyjnej takich radnych: p. Bojko Izabela, p. Alicja Kochańska i p. Intek 
Jarosław”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję bardzo. Czy są inne 
kandydatury? Czy zgłoszeni kandydaci wyrażają zgodę na udział w pracy w Komisji 
Skrutacyjnej? Stwierdzam, że kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej, że 
zgłoszono trzech kandydatów. Wobec tego proponuję aby uzupełnić skład Komisji 
Skrutacyjnej, o jeszcze dwóch radnych ponieważ Regulamin wskazuje aby tych radnych 
było pięciu. Proszę radny Uriadko”. 
 
Radny Stanisław Uriadko – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado ponieważ w skład 
Komisji musi być pięcioosobowy, to ja proponuję aby w składzie Komisji Skrutacyjnej 
pracowali jeszcze p. Andrzej Ziarek i p. Jan Fijoł”.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję bardzo. Czy zgłoszeni 
kandydaci wyrażają zgodę na udział w pracach Komisji Skrutacyjnej. Pan Andrzej Ziarek nie 
wyraża zgody. Pan Jan Fijoł również nie wyraża zgody. Wobec powyższego proszę  
o zgłoszenie kolejnych kandydatur. Proszę radny Dariusz Sachaj”. 
 
Radny Dariusz Sachaj – „Na kolejnego członka Komisji Skrutacyjnej zgłaszam p. Romana 
Dytko i p. Tadeusza Gabryelczyka”.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję bardzo. Przypominam, że jest 
to komisja powołana do wyboru Starosty, co podkreślałem na początku. Czy zgłoszeni 
kandydaci wyrażają zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej? Dziękuję, stwierdzam, że 
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kandydaci wyrazili zgodę na udział w Komisji Skrutacyjnej i przedstawię zaproponowanych 
kandydatów jeszcze raz. 

1. Pani Izabela Bojko, 
2. Pani Aleksandra Kochańska, 
3. Pan Jarosław Intek, 
4. Pan Tadeusz Gabryelczyk, 
5. Pan Roman Dytko. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Kto z Państwa Radnych jest za 
przyjęciem takiego składu Komisji Skrutacyjnej, proszę o podniesienie ręki. 
 
Głosowanie: 
za: 18, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0, 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Stwierdzam, że Rada 18 głosami „za” 
przyjęła podany wcześniej skład Komisji Skrutacyjnej. Proszę Komisję o ukonstytuowanie się 
oraz przygotowanie regulaminu. Ogłaszam 10 minut przerwy.” 
 
Po przerwie. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Proszę o informację, kto został 
przewodniczącym, a także o poinformowanie nas o zasadach głosowania”. 
 
Radny Tadeusz Gabryelczyk – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, 
komisja ukonstytuowała się w następujący sposób: 

1. Tadeusz Gabryelczyk- Przewodniczący  
2. Aleksandra Kochańska, Izabela Bojko, Jarosław Intek i Roman Dytko - członkowie 

komisji. 
Komisja przygotowała 21 kart do głosowania, wszystkie karty są opieczętowane, ponadto na 
każdej karcie z tyłu jest parafka każdego z członków komisji. Każdy ma do wyboru trzy 
możliwości. Kandydatem na Starostę jest p. Wicestarosta Józef Suszyński. Można za nim 
głosować, można się wstrzymać od głosu, bądź być przeciw. Ja za chwileczkę przystąpię do 
odczytywania według alfabetu kolejnych radnych, których proszę o podejście. Pani Izabela 
Bojko przekaże kartę do głosowania, a radni w zależności jak sobie życzą, czy pójdą tam przy 
stole, czy w innym miejscu dokonają aktu wyborczego. Rozumiem, że ta część jest czytelna. 
W związku z tym proszę o oddanie głosu p. Izabelę Bojko. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej kolejno, alfabetycznie odczytywał imiona i nazwiska 
radnych, którzy odbierali karty i oddawali swoje głosy. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tadeusz Gabryelczyk – „Dziękuję. Zostały dwie 
karty do głosowania, bo komisja przygotowała ich 21. Proszę p. Bojko o podarcie ich, te karty 
oczywiście w urnie się nie znajdą, bo nie ma dziś na głosowaniu p. radnego Romualda 
Fedorczaka i p. Zygmunta Muszyńskiego. Dziękuję. Komisja udaje się na liczenie głosów. 
Zapraszam członków”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję, ogłaszam 10 minut przerwy.  
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Po przerwie 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Proszę Państwa Radnych o zajęcie miejsc 
Komisja Skrutacyjna zakończyła liczenie głosów. Za chwilę nastąpi ogłoszenie wyników. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tadeusz Gabryelczyk – „Panie Przewodniczący, 
Wysoka Rado, Szanowni Państwo, odczytuję protokół Komisji Skrutacyjnej”. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tadeusz Gabryelczyk odczytał protokół komisji, który 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Zgodnie z protokołem Komisji nowym Starostą Nowosolskim został p. Józef Suszyński. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tadeusz Gabryelczyk – W imieniu Komisji 
Skrutacyjnej nowemu Staroście życzę powodzenia i spełnienia marzeń, a te dwa głosy 
podarliśmy. Tutaj nie ma tej rubryki w związku z tym nie podawaliśmy. Ale komplet głosów 
wraz z protokołem przekazuję p. Przewodniczącemu Rady i każdy z Państwa Radnych ma 
prawo do tego zajrzeć i zapoznać się. Dziękuję bardzo”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję ja również. Szanowni Państwo 
przystąpimy teraz do podjęcia uchwały w sprawie wyboru Starosty Nowosolskiego”.  
Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru Starosty 
Nowosolskiego. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Kto z Państwa Radnych jest za 
przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki”. 
 
Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Stwierdzam, że Rada Powiatu 
Nowosolskiego 19 głosami „za” przyjęła projekt uchwały w sprawie wyboru Starosty 
Nowosolskiego. Dziękuję bardzo”. 
 

Uchwała Nr VI/13/2011- załącznik nr 3 
 
Ad.3.2.wyboru Wicestarosty Nowosolskiego  

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Przejdziemy do kolejnego punktu  
w porządku obrad, do podjęcia uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Nowosolskiego, 
numer projektu uchwały 0520/3/2011/R. Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów. Bardzo 
proszę p. Starostę Józefa Suszyńskiego.” 
 
Józef Suszyński Starosta Nowosolski – „Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, zgłaszam 
kandydaturę na Wicestarostę p. Barbary Wróblewskiej. Pani Barbara Wróblewska jest znaną 
w swojej społeczności, w gminie Otyń działaczką społeczną. Od osiemnastu lat prowadzi 
działalność gospodarczą. W poprzedniej kadencji była radną i Wiceprzewodniczącą Rady 
Gminy Otyń. Wydaje się, jestem przekonany, że to doświadczenie gwarantuje prawidłowe 
funkcjonowanie na stanowisku Starosty Nowosolskiego. Dziękuję”. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję. Czy są inne kandydatury? Nie 
widzę. Wobec tego pytam p. Barbarę Wróblewską, czy wyrażą zgodę na udział w wyborach?  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Barbara Wróblewska – „Tak wyrażam zgodę.  
W przypadku wyboru składam rezygnację z Wiceprzewodniczącej Rady”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję bardzo. Oczywiście, tutaj ta 
deklaracja o rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącej  Rady została złożona. Przyjęliśmy ją. 
W związku z tym, zamykam listę kandydatów. Kto z Państwa Radnych jest za zamknięciem 
listy kandydatów, proszę o podniesienie ręki. 
 
Głosowanie: 
za: 16, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Stwierdzam, ze 16 głosami „za” Rada 
Powiatu Nowosolskiego zamknęła listę kandydatów. Przejdziemy teraz do powołania Komisji 
Skrutacyjnej do wyboru Wicestarosty Nowosolskiego. Proszę p. Tadeusza Gabryelczyka  
o zabranie głosu w tej sprawie”.  
 
Radny Tadeusz Gabryelczyk – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, 
co prawda nie uzgadniałem tej propozycji z członkami komisji ale wydaje mi się, że mogłaby 
ona pracować dalej. Ja ze swej strony wyrażam zgodę na kandydowanie. Dziękuję bardzo”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję bardzo, czy pozostali 
członkowie komisji wyrażają zgodę? W takim razie kto z Państwa Radnych jest za tym aby 
komisja pracowała nadal w poprzednim znanym nam składzie proszę o podniesienie ręki”. 
 
Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Ponieważ w obradach uczestniczy  
19 radnych, stwierdzam, że Rada jednogłośnie wyraziła zgodę na taki skład Komisji 
Skrutacyjnej. Proszę teraz komisję o ukonstytuowanie się, przygotowanie głosownia. 
Ogłaszam 10 minut przerwy”. 
 
Po przerwie: 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski –„Bardzo proszę wszystkich o zajęcie 
miejsc. Komisja Skrutacyjna się ukonstytuowała. I za chwilę Przewodniczący przedstawi nam 
zasady głosowania. Bardzo proszę”.  
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tadeusz Gabryelczyk – „Panie Przewodniczący, 
Wysoka Rado, Szanowni Państwo, podobnie jak przy wyborze Starosty teraz obecnie przy 
wyborze Wicestarosty zasady głosowania są te same. Każdy z Państwa otrzyma kartę  
do głosowania, na której będą trzy rubryczki za, przeciw, wstrzymuje się i odczytuje protokół 
Komisji Skrutacyjnej z VI sesji Rady Powiatu Nowosolskiego do przeprowadzenia 



 8

głosowania w sprawie wyboru Wicestarosty Nowosolskiego. Komisja w składzie jak 
poprzednio. Kandydatem na funkcję Wicestarosty jest radna, Wiceprzewodnicząca Rady  
p. Barbara Wróblewska. Będę ponownie wyczytywał według listy obecności kolejno Państwa 
i prosił o pobranie kart, które wyda p. członek Komisji Izabela Bojko i Państwa proszę  
o dokonanie aktu wyborczego. I rozpoczyna głosowanie p. Izabela Bojko”. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej kolejno, alfabetycznie odczytywał imiona i nazwiska 
radnych, którzy odbierali karty i oddawali swoje głosy. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tadeusz Gabryelczyk – „Dziękuję radnym za 
dokonanie aktu wyborczego, komisję proszę do pracy”. 
  
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski –„Dziękuję. Ogłaszam kolejne dziesięć 
minut przerwy”. 
 
Po przerwie. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Bardzo proszę wszystkich radnych  
o zajęcie miejsca, Komisja Skrutacyjna zakończyła liczenie głosów, bardzo proszę 
Przewodniczącego Komisji o zabranie głosu”. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tadeusz Gabryelczyk odczytał protokół komisji, który 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
Zgodnie z protokołem Komisji Wicestarostą Nowosolskim została p. Barbara Wróblewska. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tadeusz Gabryelczyk – „Panu Przewodniczącemu 
przekazuję protokół i komplet materiałów. W imieniu komisji p. Wiceprzewodniczącej w tej 
chwili jeszcze w dwóch funkcjach Wiceprzewodniczącej Rady i Wicestaroście życzę 
powodzenia i spełnienia oczekiwań i marzeń na zajmowanym stanowisku. Dziękuję bardzo”.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski –„Dziękuję bardzo. Przystąpimy teraz  
do przyjęcia projektu uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Starosty Nowosolskiego”. 
Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty 
Nowosolskiego. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Kto z Państwa Radnych jest za 
przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki”. 
 
Głosowanie: 
za: 18, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Stwierdzam, że w głosowaniu udział 
brało 18 radnych, 18 głosami „za”  projekt uchwały został przyjęty. 
 

Uchwała Nr VI/14/2011 – załącznik nr 5 
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Ad 3.3.wyboru członków Zarządu Powiatu Nowosolskiego  

 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Przystępujemy teraz do kolejnego punktu 
w porządku obrad, to jest do wyboru członków Zarządu Powiatu Nowosolskiego. Proszę  
o zgłaszanie kandydatów. Proszę Starosta Józef Suszyński. 
 
Starosta Nowosolski Józef Suszyński – „Panie Przewodniczący, Szanowni Radni zgłaszam 
trzy kandydatury na członków Zarządu Powiatu Nowosolskiego: Tadeusz Dylewski, ma duże 
doświadczenie w samorządzie terytorialnym. W latach 1990-1994 był Radnym Gminy Otyń, 
a zarazem Wójtem Otynia. W latach 1994-1998 był Radnym Gminy Otyń i pełnił funkcję 
Przewodniczącego Rady Gminy. I w latach 2006 – 2010 był Radnym Powiatu i pełnił funkcję 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Druga kandydatura, to radny Dariusz Sachaj. Jego 
doświadczenie samorządowe to pełnienie funkcji Radnego Rady Miejskiej w Nowej Soli w 
latach 2002-2006, a w kadencji 2006-2010 był Radnym Rady Powiatu, pełnił funkcję członka 
Zarządu Powiatu. Trzecia kandydatura, Andrzej Ziarek, doświadczenie samorządowe, to 
pełnienie funkcji Radnego Gminy Wiejskiej Nowa Sól, był członkiem Zarządu w latach 2008-
2009, potem zrezygnował w związku z podjęciem funkcji dyrektora gimnazjum w Lubięcinie, 
w roku 2009. Przepraszam, to był rok 1998 -1999 kiedy pełnił funkcję członka Zarządu. A w 
1999 został dyrektorem gimnazjum w Lubięcinie. W latach 2002-2006 był Radnym Powiatu 
Nowosolskiego. W latach 2006-2010 również Radnym Powiatu Nowosolskiego. Pełnił 
funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu. Jestem przekonany, że ci kandydaci gwarantują 
sprawną pracę Zarządu Powiatu, Dziękuję”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję bardzo. Czy zgłoszeni 
kandydaci wyrażają zgodę na udział w wyborach? Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że podani 
kandydaci wyrazili zgodę na udział w wyborach. Przystępujemy teraz do powołania Komisji 
Skrutacyjnej. Bardzo proszę radnego Tadeusza Gabryelczyka o zabranie głosu”. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tadeusz Gabryelczyk – „Panie Przewodniczący, 
Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Tak się dobrze składa, że nikt z członków komisji 
Skrutacyjnej nie kandyduje do władz, do Zarządu. W związku z czym nie ma przeszkód  
prawnych aby mogli, żeby ta komisja mogła działać w tym samym składzie. Proponuję aby  
w tym samym składzie pracowała. Dziękuję”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję bardzo. Czy są inne wnioski  
w tej kwestii? Nie widzę. W takim razie pytam Państwa Radnych, kto jest za przyjęciem 
wniosku p. Radnego Tadeusza Gabryelczyka, proszę o podniesienie ręki. 
 
Głosowanie: 
za: 18, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję bardzo. Oczywiście lista 
kandydatów po wyrażeniu zgody została zamknięta. Dziękuję, bardzo proszę teraz Komisję 
Skrutacyjną o przygotowanie głosowania i ogłaszam przerwę dziesięciominutową”. 
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Po Przerwie 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Szanowni Państwo, Państwo Radni, 
proszę o zajęcie miejsc. Komisja Skrutacyjna się ukonstytuowała i ustaliła zasady głosowania, 
proszę przewodniczącego o przedstawienie”. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tadeusz Gabryelczyk – „Panie Przewodniczący, 
Wysoka Rado, Szanowni Państwo, Komisja Skrutacyjna w składzie personalnym jak 
poprzednio stwierdza, że Rada Powiatu Nowosolskiego jest władna dzisiaj do wyboru 
członków Zarządu. I na tych członków p. Starosta Józef Suszyński zgłosił: Tadeusza 
Dylewskiego, Dariusza Sachaja i Andrzeja Ziarka. Każdy z Państwa Radnych otrzyma trzy 
kartki do głosowania, z każdym nazwiskiem oddzielenie i na każdej tej kartce są trzy 
możliwości: „za”, „przeciw”, „wstrzymuję się”. Poprzednie zasady głosowania takie same jak 
poprzednio. Każda kartka jest opisana przez komisję, przez każdego z członków komisji 
podpisana z tyłu i opieczętowana na froncie. Rozpoczynamy głosowanie”. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej kolejno, alfabetycznie odczytywał imiona i nazwiska 
radnych, którzy odbierali karty i oddawali swoje głosy. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tadeusz Gabryelczyk – „Dziękuję Panom i Paniom 
radnym za dokonanie aktu głosowania, my przygotowaliśmy 21 kart do głosowania, zostały 
dwa komplety i proszę p. Izabelę Bojko o publiczne ich zniszczenie. Dziękuję bardzo. Proszę 
komisję o przystąpienie  do pracy”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję, ja przed ogłoszeniem przerwy, 
poinformuję Państwa, że p. Barbara Wróblewska – Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu 
Nowosolskiego złożyła na moje ręce pismo następującej treści”.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu odczytał w/w pismo stanowiące załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Ogłaszam dziesięciominutową przerwę. 
 
Po przerwie; 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Proszę wszystkich Państwa radnych  
o zajęcie miejsca, Komisja Skrutacyjna zakończyła liczenie głosów i bardzo proszę  
p. Przewodniczącego o przedstawienie protokołu.  
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tadeusz Gabryelczyk odczytał protokół komisji, który 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
Zgodnie z protokołem Komisji Skrutacyjnej na członków Zarządu Powiatu wybrano: 
Tadeusza Dylewskiego, Dariusza Sachaja i Andrzeja Ziarka. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tadeusz Gabryelczyk – „Kandydatury zgłoszone 
przez p. Starostę p. Józefa Suszyńskiego zyskały akceptację Rady. W związku z tym, wszyscy 
trzej Panowie zostali członkami Zarządu Powiatu, w imieniu komisji serdecznie gratuluję, 
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życzę spełnienia marzeń, które Państwo mieliście w związku z kandydowaniem na te funkcje. 
Panu Przewodniczącemu przekazuję protokół, dziękuję bardzo”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Przystąpimy teraz do przyjęcia uchwały  
w sprawie wyboru członków Zarządu Powiatu Nowosolskiego". 
 
Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru członków 
Zarządu Powiatu Nowosolskiego. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Kto z Państwa Radnych jest za 
przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki, a przepraszam bardzo jeszcze przed 
głosowaniem, jeszcze jedna rzecz techniczna, bardzo proszę ponieważ  
p. Wiceprzewodnicząca złożyła rezygnację z pełnienia funkcji, kogoś z Państwa Radnych o 
policzenie głosów i proszę p. Izabelę Bojko o policzenie głosów. Bardzo proszę. Jeszcze raz 
pytam, kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały proszę  
o podniesienie ręki ”. 
 
Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0, 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję. Stwierdzam, że w obradach 
uczestniczy 19 radnych. Rada jednogłośnie przyjęła ten projekt uchwały.  
 

Uchwała Nr VI/15/2011 – załącznik nr 8 
 
 Ad. 3.4 powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego  

Ad. 3.5. wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego-  
 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Szanowni Państwo przejdziemy teraz do 
kolejnego punktu w porządku obrad. W punkcie 3.4 mamy powołanie Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu Nowosolskiego. I tak jak głosi nasz regulamin, za każdym razem przed 
przystąpieniem do wyboru składu Komisji Rewizyjnej, Rada Powiatu ustala jej skład 
ilościowy. Regulamin głosi, że od 5-7 radnych mamy i w związku z tym, czekam na Państwa 
uwagi i wnioski dotyczące tej kwestii. Bardzo proszę radny Tadeusz Dylewski”. 
 
Radny Tadeusz Dylewski – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, ja będąc całą kadencję 
szefem Komisji Rewizyjnej, jeśli chodzi o uwagi na temat składu ilościowego, 
proponowałbym 5-osobowy skład. Dlaczego, dlatego, że po prostu, trzeba się zapoznawać  
z dokumentami, trwa to trochę. Większe gremium nie byłoby za bardzo wskazane. Jednak  
te pięć osób, można łatwiej zorganizować pracę tej komisji, Taki jest wniosek. Dziękuję”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „ Dziękuję bardzo. Czy są inne wnioski  
w tej kwestii? W takim razie poddaję wniosek pod głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest 
za przyjęciem wniosku p. radnego Tadeusza Dylewskiego dotyczącego składu Komisji 
Rewizyjnej, pięcioosobowego składu, proszę o podniesienie ręki i również tutaj proszę  
p. Radną Bojko o policzenie głosów.”. 
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Głosowanie: 
za: 18, 
przeciw: 1, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję. wobec tego, stwierdzam,  
że Rada przyjęła pięcioosobowy skład Komisji Rewizyjnej. Przystąpimy teraz do zgłaszania  
kandydatów. W pierwszej kolejności chciałbym zgłosić do składu Komisji Rewizyjnej  
p. Radną Izabelę Bojko, p. Romana Dytko i p. Aleksandrę Kochańską. Czy są inne 
kandydatury? Bardzo proszę p. Małgorzata Lachowicz-Murawska”. 
 
Radna Małgorzata Lachowicz –Murawska – „Szanowni Państwo, w imieniu Klubu 
Radnych Platformy Obywatelskiej RP zgłaszam do składu Komisji Rewizyjnej p. Stanisława 
Uriadko i p. radnego Krzysztofa Gąsiora”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję bardzo. Czy są inne 
kandydatury? W takim razie pytam p. Izabelę Bojko, czy wyraża zgodę na pracę w Komisji 
Rewizyjnej ? Dziękuję. Pan Roman Dytko? Dziękuję. Pani Aleksandra Kochańska? Dziękuję. 
Pan Stanisław Uriadko? Dziękuję. I p. Krzysztof Gąsior? Dziękuję. Rozumiem, że nie ma już 
więcej kandydatów, zamykam listę. Tak słucham p. Mirosława Olejniczaka? 
 
Radny Mirosław Olejniczak - „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Zgłaszam swoją 
kandydaturę do komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś 
kandydatury? Wobec tego mamy sześciu kandydatów. Tak widzę, że są tu jakieś wątpliwości. 
Tak mamy sześciu kandydatów do pięcioosobowej komisji Rewizyjnej w związku z tym 
będziemy zmuszeni przeprowadzić głosowanie imienne na poszczególnych kandydatów  
i ponownie przystąpimy do powołania Komisji Rewizyjnej. Ja bym bardzo prosił  
do mikrofonu, rezygnację proszę do mikrofonu”. 
 
Radny Krzysztof Gąsior – „Wysoka Rado, w sytuacji, jednak, kiedy radny Mirosław 
Olejniczak zgodził się pracować w Komisji Rewizyjnej, ja swoją kandydaturę wycofuję”.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję bardzo. Pan radny Krzysztof 
Gąsior wycofał swoją kandydaturę, bardzo proszę radny Tadeusz Gabryelczyk”. 
 
Radny Tadeusz Gabryelczyk – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, 
w związku z tym, że p. radny Gąsior powiedział, że p. Mirosław Olejniczak zgodził się 
kandydować do Komisji Rewizyjnej, to moje pytanie jest takie czy wcześniej nie chciał 
pracować w Komisji Rewizyjnej, a teraz pod wpływem impulsu się zgodził.? Dziękuję 
bardzo”.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję. Jeśli pan che może pan złożyć 
wyjaśnienie w tej kwestii, jeśli nie, nie ma Pan obowiązku. Dziękuję bardzo.  Proszę Państwa 
ponieważ ustaliliśmy, że Komisja Rewizyjna będzie liczyła 5 członków i mamy  
5 zgłoszonych kandydatów więc proponuje abyśmy w głosowaniu przyjęli uchwałę, w której 
w składzie Komisji Rewizyjnej znajdzie się p. Izabela Bojko, p. Dytko Roman, p. Aleksandra 
Kochańska, p. Stanisław Uriadko, i p. Mirosław Olejniczak. Czy zgłaszający swoją 
kandydaturę zgadza się na, podtrzymuje? Oczywiście to w kwestii formalnej. Wobec tego 
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jeśli nie widzę innych wniosków w tej kwestii, to poddaję pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego. I w paragrafie 
pierwszym będziemy mieli zapis: Powołuje się Komisję Rewizyjną w składzie: 
Izabela Bojko, Roman Dytko, Aleksandra Kochańska, Stanisław Uriadko i Mirosław 
Olejniczak. Kto z Państwa Radnych jest „za” ? Proszę p. Izabelę Bojko jeszcze raz o liczenie 
głosów. Przepraszam bardzo, to proszę p. Barbarę Wróblewską o policzenie głosów. Kto  
z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały w przedstawionym przeze mnie 
brzmieniu proszę o podniesienie ręki.” 
 
Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
     Uchwała Nr VI/16/2011 –załącznik nr 9 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski - „Dziękuję. Stwierdzam, że Rada  
19 głosami „za przyjęła” projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjne Rady 
Powiatu Nowosolskiego, i w tej chwili Komisja Rewizyjna uda się na obrady w celu 
wyłonienia…. Tak oczywiście tak pozostałe komisje wybierają czy proponują ze swego 
składu przewodniczących, tutaj natomiast Rada Powiatu wybiera przewodniczącego swojej 
Komisji Rewizyjnej. Wobec tego otwieram listę kandydatów na Przewodniczącego. Proszę  
o zgłaszanie kandydatur. Proszę o chwilę cierpliwości. Paragraf 21 punkt 2 Regulaminu Rady, 
który jest załącznikiem do Statutu oczywiście głosi, że wyboru na funkcję przewodniczącego 
oraz wiceprzewodniczących komisji Rady Powiatu z wyłączeniem Komisji Rewizyjnej 
dokonują jej członkowie na swym pierwszym posiedzeniu. Komisja Rewizyjna jest 
wyłączona z tego przywileju wybierania sobie przewodniczącego W związku z tym proszę  
o zgłaszanie kandydatów na stanowisko Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Pani 
Małgorzata Lachowicz-Murawska bardzo proszę”. 
 
Radna Małgorzata Lachowicz-Murawska – „Zgłaszam kandydaturę p. radnego Stanisława 
Uriadko na stanowisko Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Dziękuję. Proszę p. radny 
Tadeusz Dylewski.” 
 
Radny Tadeusz Dylewski – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, zgłaszam p. Izabelę 
Bojko na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. Pani jest prawnikiem, myślę, że poradzi sobie 
z tym”.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski –„Dziękuję. Czy są inne kandydatury?  
Nie widzę. Wobec tego, tak proszę p. radny Tadeusz Gabryelczyk”. 
 
Radny Tadeusz Gabryelczyk – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, 
dobrym obyczajem parlamentarnym jest aby w Komisji Rewizyjnej przewodniczył 
przedstawiciel opozycji. Ja nie mam zamiaru zgłaszać innego kandydata. Natomiast zgodnie  
z regulaminem, może być jeden głos popierający i jeden głos przeciwny. I mój głos jest 
popierający p. Stanisława Uriadko chociaż napewno świetnym kandydatem jest p. Izabela 
Bojko ale jest z tego samego ugrupowania, które dzisiaj stworzyło koalicję i przejęło całą 
władzę w powiecie.” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski –„Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma więcej 
kandydatur, to pytam zgłoszonych radnych czy wyrażają zgodę na kandydowanie na 
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Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej? Pani Izabela Bojko? Dziękuję. Pani wyraziła zgodę. 
I Pan Stanisław Uriadko? Pan Stanisław Uriadko również wyraził zgodę. No cóż wobec tego 
zamykam listę kandydatów. Kto z Państwa Radnych jest za zamknięciem listy proszę  
o podniesienie ręki”. 
 
Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski –„Jednogłośnie Rada zamknęła listę. 
kandydatów. Wobec tego poddaję pod głosowanie kandydatury na Przewodniczących 
Komisji Rewizyjnych w kolejności zgłaszania. Kto z Państwa Radnych jest za kandydaturą 
Stanisława Uriadko proszę o podniesienie ręki. 
 
Głosowanie: 
za: 8, 
przeciw:0, 
wstrzymało się:0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski –„Stwierdzam, że p. Uriadko otrzymał  
8 głosów. Kto z Państwa radnych jest za kandydaturą p. Izabeli Bojko proszę o podniesienie 
ręki”. 
 
Głosowanie: 
za: 11, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski –„Jedenaście głosów „za” Wobec 
powyższego stwierdzam, że p. Izabela Bojko 11 głosami „za” została wybrana przez Radę 
Powiatu Nowosolskiego na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. Gratuluję serdecznie i życzę 
powodzenia w tej bardzo trudnej i odpowiedzialnej pracy. Przystąpimy teraz do przyjęcia  
uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Nowosolskiego”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Kto z Państwa radnych jest za 
przyjęciem tej uchwały proszę o podniesienie ręki”. 
  
Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziewiętnaście głosów „za”, 
stwierdzam, że Rada jednogłośnie przyjęła kandydaturę p. Izabeli Bojko oraz przyjęła 
uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Nowosolskiego.” 
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Uchwała Nr VI/17/2011 – załącznik nr 10 

 
Ad. 3.6. wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Nowosolskiego 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Przechodzimy do kolejnego punktu 
 to jest 3.6. wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Nowosolskiego. I tutaj również zgodnie z Regulaminem Rady Powiatu Nowosolskiego to 
rada wybiera Wiceprzewodniczącego komisji Rewizyjnej. Bardzo proszę o zgłaszanie 
kandydatur. Bardzo proszę radny Tadeusz Dylewski”. 
 
Radny Tadeusz Dylewski – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, myślę, że nie popełnię 
błędu jeśli zgłosiłbym p. Stanisława Uriadko na Wiceprzewodniczącego, oczywiście jeśli 
wyrazi zgodę”.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję bardzo. Czy są inne 
kandydatury? Nie widzę. Czy p. Uriadko wyraża zgodę? Pan radny Stanisław Uriadko nie 
wyraził zgody, wobec tego pytam ponownie czy są inne kandydatury”? 
 
Radny Tadeusz Dylewski – „Proszę Państwa wobec tego, że p. Stanisław Uriadko nie 
wyraził zgody, proponuję p. Romana Dytko”.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję bardzo. Czy p. Roman Dytko 
wyraża zgodę? Dziękuję bardzo p. radny Roman Dytko wyraził zgodę na kandydowanie na 
Wiceprzewodniczącego. Czy są inne kandydatury wobec tego? Nie widzę. Wobec tego pytam 
Państwa Radnych, kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem kandydatury p. Romana Dytko 
na Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej proszę o podniesienie ręki”. 
 
Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Stwierdzam, że Rada 19 głosami „za”, 
przyjęła kandydaturę p. Romana Dytko na Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu Nowosolskiego. W tej sytuacji przystępujemy teraz do przyjęcia uchwały w sprawie 
wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Kto z Państwa radnych jest za 
przyjęciem tej uchwały proszę o podniesienie ręki”. 
  
Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 

Uchwała Nr VI/18/2011 –załącznik nr 11 
 



 16

 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję bardzo, stwierdzam że Rada 
jednogłośnie przyjęła kandydaturę p. Romana Dytko na Wiceprzewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej”. 
 
Ad. 3.7. powołania Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Rady Powiatu 
Nowosolskiego 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „W kolejnym punkcie porządku obrad 
mamy powołanie komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Rady Powiatu Nowosolskiego. 
Przechodzimy do zgłaszania kandydatur. Ja ze swej strony zgłaszam do komisji Gospodarki, 
Budżetu i Rynku Pracy p. Izabelę Bojko, p. Jarosława Intka i p. Jana Fijoła. Czy są inne 
kandydatury? Bardzo proszę p. radna Małgorzata Lachowicz-Murawska w kolejności 
zgłoszeń”. 
 
Radna Małgorzata Lachowicz-Murawska – „W imieniu klubu radnych Platformy 
Obywatelskiej zgłaszam do komisji kandydatów: p. radnego Grzegorza Potęgę, swoją 
kandydaturę oraz p. radnego Sławomira Kopyciela”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję, proszę p. Mirosław 
Olejniczak” 
 
Radny Mirosław Olejniczak – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, zgłaszam 
kandydaturę radnego Zygmunta Muszyńskiego do komisji Gospodarki, jak mi obwieścił 
złożył pisemne oświadczenie o woli kandydowania”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Tak złożył. Zgadza się. Oświadczenie  
p. Muszyńskiego wpłynęło, w którym wyraża zgodę na kandydowanie. Proszę p. radny 
Tadeusz Gabryelczyk”. 
 
Radny Tadeusz Gabryelczyk – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, 
w imieniu wyborców Sojuszu Lewicy Demokratycznej do składu Komisji Gospodarki, 
Budżetu i Rynku Pracy zgłaszam radnego Tadeusza Gabryelczyka z tego komitetu”. 
 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję bardzo. Czy są inne 
kandydatury? Wobec tego zapytam teraz kandydatów w kolejności zgłoszeń, czy wyrażają 
zgodę na kandydowanie do Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy. Pani Izabela Bojko? 
Dziękuję. Pani Izabela Bojko wyraziła zgodę. Pan Jarosław Intek ? Również wyraził zgodę. 
Pan Jan Fijoł? Także wyraził zgodę. Pan Grzegorz Potęga? Radny Grzegorz potęga również 
wyraził zgodę. Pani Małgorzata Lachowicz-Murawska? Pani Lachowicz - Murawska również 
wyraziła zgodę. Pan Sławomir Kopyciel? Wyraził zgodę. Pan Zygmunt Muszyński? Tak jak 
wspomnieliśmy wcześniej wyraził zgodę na piśmie. I p. Tadeusz Gabryelczyk? Wyraził 
zgodę również. Wobec tego stwierdzam, że lista kandydatów liczy osiem osób. I zanim 
zamknę listę, mam taką uwagę. Nie ustalaliśmy wcześniej ilościowego składu komisji, 
przyjmując taką zasadę, że w poprzedniej kadencji, że w komisji może uczestniczyć tylu 
radnych ilu było zgłoszonych. Ja podtrzymuję ten wniosek. Czy są jeszcze kandydatury. Nie. 
Wobec tego zamykam listę kandydatów. Kto z Państwa Radnych jest za zamknięciem listy 
kandydatów proszę o podniesienie ręki”. 
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Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziewiętnaście „za”. Czy wszyscy radni 
wiedzą kto jest zgłoszony do komisji, czy podać jeszcze raz nazwiska? Pani Izabela Bojko,  
p. Jarosław Intek, p. Jan Fijoł, p. Grzegorz Potęga, p. Małgorzata Lachowicz-Murawska,  
p. Sławomir Kopyciel, p. Zygmunt Muszyński, p. Tadeusz Gabryelczyk w kolejności 
zgłoszeń. Wobec tego pytam Państwa Radnych, Kto z Państwa jest za przyjęciem takiego 
składu komisji proszę o podniesienie ręki” 
 
Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Jednogłośnie 19 głosami „za”. W tej 
sytuacji podejmiemy teraz uchwałę w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Budżetu  
i Rynku Pracy Rady Powiatu Nowosolskiego”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Kto z Państwa Radnych jest za 
przyjęciem tego projektu uchwały proszę o podniesienie ręki”. 
 
Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Stwierdzam, że Rada Powiatu 
jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 
Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Rady Powiatu Nowosolskiego”. 
 

Uchwała Nr VI/19/2011 – załącznik nr 12 
 
 
Ad.3.8. powołania Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Sp ortu Rady Powiatu 
Nowosolskiego. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „W kolejnym punkcie mamy podjęcie 
uchwały w sprawie powołania Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu Rady Powiatu 
Nowosolskiego. Proszę o zgłaszanie kandydatur. Ja ze swej strony do Komisji Edukacji, 
Kultury, Turystyki i Sportu chciałbym zgłosić p. Aleksandrę Kochańską, p. Roman Dytko i  
p. Jana Fijoła. Czy są inne kandydatury? Proszę p. Mirosław Olejniczak”. 
 
Radny Mirosław Olejniczak – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado zgłaszam swoją 
kandydaturę do Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej”.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję. Proszę p. Małgorzata 
Lachowicz - Murawska”. 
 
Radna Małgorzata Lachowicz- Murawska – „Do pracy w komisji w imieniu Klubu 
radnych Platformy Obywatelskiej zgłaszam radnych: p. Krzysztofa Gąsiora, Sławomira 
Kopyciela, Stanisława Uriadko i radną Helenę Piskorską”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję bardzo. Czy są inne 
kandydatury? Nie widzę. Wobec tego pytam w kolejności zgłoszeń kandydatów czy wyrażają 
zgodę na kandydowanie do komisji edukacji. Pani Aleksandra Kochańska? Tak wyraża 
zgodę. Pan Roman Dytko? Tak wyraża zgodę. Pan Jan Fijoł? Tak, wyraża zgodę. Pan 
Mirosław Olejniczak? Tak, wyraża zgodę. Pan Krzysztof Gąsior? Tak, wyraża zgodę. Pan 
Sławomir Kopyciel? Również wyraził  zgodę. Pan Stanisław Uriadko? Wyraził zgodę. I Pani 
Helena Piskorska, też dziękuję bardzo. Wobec tego zamykam listę kandydatów. Kto z 
Państwa radnych jest za zamknięciem listy proszę o podniesienie ręki”. 
 
Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Stwierdzam, że 19 głosami „za” 
jednogłośnie lista kandydatów została zamknięta. Wobec tego przejdziemy do głosowania w 
sprawie powołania Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu. Kto z Państwa radnych jest 
za powołaniem Komisji Edukacji w składzie przedstawionym przeze mnie, proszę  
o podniesienie ręki”. 
 
Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Jednogłośnie, 19 głosami „za” przyjęła 
skład komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu. Wobec tego przystąpimy do podjęcia 
uchwały w sprawie powołania Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Kto z Państwa Radnych jest za 
przyjęciem tego projektu uchwały proszę o podniesienie ręki”. 
 
Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję bardzo Rada 19 głosami „za” 
jednogłośnie przyjęła projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Edukacji, Kultury, 
Turystyki i Sportu”. 
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Uchwała Nr VI/20/2011 – załącznik nr 13 

 
Ad. 3.9. powołania  Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu 
Nowosolskiego 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję. Kolejny punkt w porządku 
obrad, to podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy 
Społecznej Rady Powiatu Nowosolskiego. Proszę o zgłaszanie kandydatur. Ja ze swej strony 
do komisji zdrowia chciałbym zgłosić kandydaturę p. Jarosława Intka. Proszę p. Małgorzata 
Lachowicz  - Murawska”.  
 
Radna Małgorzata Lachowicz-Murawska – „W imieniu klubu radnych Platformy 
Obywatelskiej zgłaszam do pracy w komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej 
następujących radnych: p. Helenę Piskorską, p. Romana Fedorczaka stosowne oświadczenie 
złożył Panu Przewodniczącemu na piśmie. Małgorzatę Lachowicz-Murawską, p. Grzegorza 
Potęgę i p. Krzysztofa Gąsiora.”  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję. Czy są inne kandydatury? 
Wobec tego pytam w kolejności zgłoszeń, czy wyrażają zgodę na kandydowanie do składu 
komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej? Czy p. Jarosław Intek wyraża zgodę? Tak, 
czy p. Helena Piskorska wyraża zgodę? Tak, p. Romuald Fedorczak wyraził zgodę na piśmie. 
Pani Małgorzata Lachowicz-Murawska? Tak wyraża zgodę. Pan Krzysztof Gąsior? Również 
wyraził zgodę i p. Grzegorz Potęga. Również wyraził zgodę. Wobec tego zamykam listę 
kandydatów. Kto z Państwa radnych jest za zamknięciem listy proszę o podniesienie ręki?  
 
Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „ Dziewiętnaście głosów „za”. W takim 
razie przegłosujemy teraz skład komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej. Kto  
z Państwa Radnych jest za przyjęciem komisji w składzie przedstawionym przeze mnie 
wcześniej proszę o podniesienie ręki.” 
 
Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Jednogłośnie 19 głosami „za” skład 
komisji został przyjęty. Wobec tego przejdziemy teraz do przyjęcia uchwały w sprawie 
powołania Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu Nowosolskiego”.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Kto z Państwa Radnych jest za 
przyjęciem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki”. 
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Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję. Stwierdzam, że w głosowaniu 
Rada jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 
Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu Nowosolskiego. Niniejszym 
wyczerpaliśmy porządek obrad w punkcie trzecim.” 

 
Uchwała Nr VI/21/2011 –załącznik nr 14 

 
Ad. 4 Sprawy różne 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „I tutaj w imieniu Biura Rady mam do 
Państwa wielką prośbę o wypełnienie deklaracji z numerem konta bankowego, na które mają 
być przelewane diety, ta deklaracja jest jednoznaczna ze zgodą na przelewanie i umożliwia 
przelanie tych pieniędzy na Państwa konta. Czy ktoś chciałby zabrać głos? Bardzo proszę 
Starosta Józef Suszyński”. 
 
Starosta Nowosolski Józef Suszyński – „Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, pragnę 
serdecznie podziękować za zaufanie jakim zostałem dzisiaj obdarzony. Mam świadomość bo 
wynik o tym świadczy, że to zaufanie jest mocno ograniczone. Dlatego deklaruję, że dołożę 
wszelkich starań żeby być dobrym Starostą. Deklaruję pracę i współpracę ze wszystkimi 
ludźmi dobrej woli, dla dobra Powiatu Nowosolskiego. A szczególnie z Radą Powiatu,  
z gminami naszego powiatu oraz z organizacjami pozarządowymi, które mam nadzieję będą 
występować z cennymi inicjatywami i wierzę, że w miarę możliwości finansowych naszego 
powiatu będziemy mogli dużo zrobić. Uważam, ze kadencja obecna jest trudna, nie będę się 
teraz nad tym rozwodził ale proszę wszystkich o współpracę w kierunku rozwoju naszego 
powiatu. Myślę, że ostatnia sesja podczas której głosowaliśmy nad stanowiskiem Rady 
Powiatu dotyczącej S3 dała przykład takiej dobrej współpracy i na to bardzo liczę. Dziękuję 
bardzo”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję bardzo. Bardzo proszę  
p. Małgorzata Lachowicz-Murawska”. 
 
Radna Małgorzata Lachowicz-Murawska – „Szanowni Państwo, w życiu osobistym,  
w życiu zawodowym, w życiu samorządowym są etapy, które się otwierają i są etapy  
kiedy się zamyka pewien rozdział. Chciałabym podziękować członkom Zarządu 
dotychczasowego, którym miałam przyjemność przewodniczyć za pracę, współpracę na rzecz 
Powiatu Nowosolskiego. Również chciałabym bardzo serdecznie podziękować za taką dobrą 
pracę, naczelnikom, kierownikom jednostek organizacyjnych, inspekcji, służb i straży a także 
pracownikom Starostwa za pracę podczas tej czteroletniej kadencji, aż do dzisiejszego dnia. 
Również dziękowałam radnym minionej kadencji, w tej chwili chciałbym radnym tej 
kadencji, która już trwa, szczególnie członkom nowo wybranego Zarządu życzyć dobrych 
pomysłów, wspaniałej realizacji tych zamierzeń i udanej kadencji. W imieniu klubu radnych 
Platformy Obywatelskiej oświadczam, że oczywiście będziemy pracowali na rzecz dobra 
mieszkańców Powiatu Nowosolskiego bo z taką intencją przystępowaliśmy do wyborów. 
Serdecznie gratuluję, życzę dobrych efektów pracy”. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję bardzo. Czy ktoś chciałby 
jeszcze zabrać głos? Proszę radny Tadeusz Gabryelczyk.” 
 
Radny Tadeusz Gabryelczyk –„Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, 
rano zgłaszając ten punkt przed rozpoczęciem tej sesji, nie sądziłem, że tak się potoczą 
obrady, że będę miał możliwość i przyjemność każdorazowo podejść i składać gratulacje 
wybranym. Ja ze swej strony deklaruję, tak jak to było w tej kadencji, wszystkie te pomysły, 
które służą mieszkańcom, będę popierał. Wszystkie te, które oczywiście w mojej 
subiektywnej ocenie temu nie służą to będę swoje wątpliwości publicznie artykułował tak jak 
to było dotychczas. Nie mam uprzedzeń, ani żalu do żadnego z komitetu, żadnej z opcji.  
W związku z tym będzie się mi łatwo z Państwem współpracować i każdy kto ma ciekawe 
pomysły może na mój głos liczyć. Wszystkim dzisiaj wybranym jeszcze raz życzę 
wszystkiego najlepszego bo to tak trochę jest jak na ślubie. W dniu wesela wszyscy się cieszą 
a para młoda najwięcej a przychodzą trudy dnia codziennego i nie wszyscy wytrzymują. Ja 
życzę temu Zarządowi z p. Starostą Józefem Suszyńskim na czele aby ten trud wytrzymał, 
podołał oczekiwaniom i to wszystko co sobie zakłada był w stanie zrealizować. Na mój głos 
jako byłego sportowca w sprawach szlachetnych i ważnych zawsze może liczyć. Dziękuję 
bardzo”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję bardzo. Bardzo proszę radny 
Sejmiku p. Robert Paluch zgłasza chęć zabrania głosu. Myślę że nikt z członków rady nie 
będzie miał nic przeciwko abyśmy tego głosu udzielili. Jeśli nie widzę sprzeciwu, bardzo 
proszę p. Radnego o zabranie głosu.”. 
 
Radny Sejmiku Województwa Lubuskiego Robert Paluch – „Dziękuję Wysoka Rado, 
Panie Starosto. Gratuluję Państwu, że w tym trudnym czasie, bo to jest już szósta sesja, 
Państwo powybierali się. Gratuluję Staroście. Panie Starosto, Komitet wyborczy, Wyborców 
Wadim Tyszkiewicz wystawił kandydata na Starostę. Zwyciężył pn w tych wyborach. Jest to 
ogromna odpowiedzialność. W mojej ocenie, Państwo jako ten komitet będziecie rządzić  
w przyszłej czteroletniej kadencji,w zasadzie gigantycznym budżetem, ja już sobie 
pozwoliłem w między czasie policzyć bo budżet miasta i powiatu, zakładam, że współpraca 
będzie tutaj, to jest ponad 250.000,000 zł. To jest czwarty budżet jakby patrząc na wpływy  
w Województwie Lubuskim. Ogromna odpowiedzialność. My jako Prawo i Sprawiedliwość 
mamy wąską reprezentację w tej radzie ale żeśmy deklarowaliśmy że będziemy Państwa 
wspierać, zarząd i będziemy wspierać tym jednym głosem radnej tutaj obecnej przyszłej 
kadencji pracę Zarządu, a drugiej strony najprawdopodobniej będziemy kontrolować pracę 
Zarządu, na co Państwo się zgodziliście, Jako Radny Województwa kilka słów, takich 
merytorycznych. Województwo Lubuskie podjęło budżet na 2011 r., ważny budżet z punktu 
widzenia Powiatu Nowosolskiego. Znajduje się kluczowa inwestycja w budżecie a 
mianowicie rozpoczęcie południowej obwodnicy miasta Nowej Soli, nie tylko ze znaczeniem 
zasadniczym dla Miasta Nowej Soli ale również dla Województwa Lubuskiego. Bo to jest 
jedyne połączenie na południu z S3 z mostu na Odrze i ta inwestycja ma się rozpocząć  
w 2011 roku. Druga ważna sprawa, to dwie uchwały, zwiększenie o 600.000 zł pomoc dla 
jednostek samorządu terytorialnego z myślą o pomocy dla jednostek OSP i małych przystani 
budowy na Odrze w związku z programem Odra 2014. I drugie pół miliona złotych na Zarząd 
Melioracji i Urządzeń Wodnych, na bieżącą działalność. Mamy deklarację, że nasz wniosek 
zostanie przyjęty uchwałą budżetowa w styczniu 2011 r. To jest kolejne 500.000 zł. Trzeba to 
rzetelnie i słusznie wykorzystać. A jako Przewodniczący Komisji Gospodarki i Rozwoju 
Województwa deklaruję współpracę tutaj przede wszystkim z Państwem i Starostą i dziękuję 
za powierzenie mi tu głosu. Dziękuję”. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję bardzo. Czy ktoś chcę zabrać 
głos? To ja zabiorę. Wiem, że wszyscy jesteśmy trochę zmęczeni tymi długimi obradami ale 
proponuję Państwu aby teraz komisje rady się ukonstytuowały aby spośród swego grona 
wybrały Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego. Tutaj szczególna prośba do komisji 
gospodarki i budżetu, czeka nas sporo pracy nad budżetem i bardzo bym prosił o dokonanie 
tego ważnego aktu. A ponieważ tak się składa, ze radni pracują w dwóch komisjach, to 
proponuję aby w pierwszej kolejności spotkała się komisja tak jak wybieraliśmy, czyli 
Komisja Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy i aby się dokonał wybór Przewodniczącego 
komisji. W związku z tym ogłaszam 10 minut przerwy”. 
 
Po przerwie. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Bardzo proszę wybranego już 
Przewodniczącego Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy o przedstawienie wyników 
wyborów. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Grzegorz Potęga –  
„Komisja Gospodarki wybrała mnie na Przewodniczącego Komisji. A Wiceprzewodniczącym 
został Sławomir Kopyciel. Pierwsze posiedzenie komisji ustaliliśmy na środę 12 stycznia  
na godz. 16.00. kiedy zamierzamy zajmować się budżetem. Dziękuję”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję bardzo, myślę, że osoba 
Przewodniczącego gwarantuje, że komisja będzie pracować sprawnie i merytorycznie. Proszę 
Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu”. 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu Mi rosław Olejniczak – 
„Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Członkowie Komisji Edukacji, Kultury i Kultury 
Fizycznej zdecydowali wybrać mnie na Przewodniczącego komisji. Wiceprzewodniczącym 
komisji został Sławomir Kopyciel. Powiedziałbym, jak zwykle. Nie ustaliliśmy terminu 
następnego spotkania. Chciałbym to skonsultować z Panem i harmonogramu sesji, bo to nasze 
pierwsze spotkanie powinno być poświęcone planowi pracy a bez planu pracy rady wydaje się 
bezprzedmiotowe. Dziękuję”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Plan pracy to kolejny punkt programu, 
który sobie przyjąłem i mam nadzieje że nasze działania będą skorelowane w tej kwestii. 
Proszę Przewodniczącego Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej”.  
 
Przewodnicząca Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej – Małgorzata 
Lachowicz – Murawska – „Szanowni Państwo, przewodniczenie tej komisji powierzono 
mnie. Wiceprzewodniczącym został p. Krzysztof Gąsior. Pierwsze posiedzenie komisji 
zwołujemy na 17 stycznia w poniedziałek o godz. 16.00”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „ Dziękuję. Przypomnę, że jesteśmy w 
punkcie sprawy różne. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jesz Cze zabrać głos ? Nie 
widzę. Tak proszę radny Tadeusz Gabryelczyk”. 
 
Radny Tadeusz Gabryelczyk – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo 
ma prośbę do Pana Przewodniczącego aby rozważyć który dzień, byłby stałym dniem 
posiedzeń rady i też dobrze byłoby zastanowić jaka godzina. Pan Przewodniczący Andrzej 
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Ziarek proponował różne godziny, to pozwala porównać jak jest . Godzina 10.00, to głównie 
po to aby Zarząd miał 2-3 godziny, gdyby trzeba byłoby coś przygotować. To jest w zasadzie 
cały dzień wyrwany, gdyby się okazało, że jest taka szansa że moglibyśmy się spotykać  
o 8.30 to mogłoby się okazać, że nie jest złym rozwiązaniem. Popołudniu wydaje mi się, że  
to nie jest dobry pomysł, po południu każdy z nas jest zmęczony, a tutaj pan radny Paluch był 
uprzejmy pokazać jakim budżetem będzie dysponować Powiat i potem bardzo zmęczeni 
decydujemy o tysiącach, czy milionach więc lepiej jest to zrobić wcześniej, kiedy jesteśmy 
bardziej wypoczęci. Dziękuję”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję, oczywiście to nie pierwsza 
tego typu sugestia i razem z Zarządem będziemy tutaj starać się uwzględnić tę propozycję. 
Czy są jeszcze jakieś uwagi? Wobec tego zamykam czwarty punkt porządku obrad”. 
 
Ad.5. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Szanowni Państwo, niniejszym 
wyczerpaliśmy porządek obrad VI Sesji - Nadzwyczajnej i zamykam sesję”. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu 
       (-)  Jarosław Suski 

 


